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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2021-05-25. Möte 3 

 

Närvarande: Bo Thulin, Kerstin Johannesen, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Ingalill Lindqvist, Curt Johansson, Yvonne Backman, Bo Gunnarsson, Erik 

Waldenström, Stefan Blomqvist och James Montgomery under del av mötet.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Bo Thulin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Han föreslog också att punkt 4 på dagordningen skulle behandlas som första 

punkt, eftersom James var tvungen att i ett tidigt skede avvika från mötet. 

 

4. Allaktivitetshuset 

James redogjorde för att Allmänna Utskottet i Sunne Kommun lämnat 

information om kommunens synpunkt på Allaktivitetshuset. Det var inte 

positivt. James lämnade kompletterande upplysningar om hur vi skall agera 

genom en skrivelse till kommunen. Alternativt är en nedläggning ett sista 

alternativ. 

En möjlighet att få en finansiering är genom frivilliga bidrag. 

 

2. Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Ekonomi 

Curt redovisade ekonomin. Föreningens tillgångar är 45336 kr i bank och 

handkassa. 

Distriktsstämman fungerade bra genom att vara en digital årstämma. 

Distriktet bytte ordförande vid årstämman. 

 

5. Leaderprojektet 

Beviljat Leaderbidrag med dess datautbildning är vilande till efter att pandemin 

är över. 

 

6. Årsmöte SPF Fryksdalen 

Idèn med årsmötet i augusti kvarstår. 

 

7. Idèbank 

Styrelsen uppmanas komma med ideer.  

Ett intressant föredrag ”Vi som levde under kriget” där Ingrid Sörlin och Sven 

Ceder berättar, hoppas vi kunna genomföra. 

Några andra förslag är ”Nybörjarkurs i data med PRO”, en information om 

Bitcoin och Framtidsfullmakt i samarbete med Sparbanken. 

Eventuellt en resa till någon av de svenska vingårdar som finns. 

Ett förslag är också ”Hälsa för äldre” tillsammans med vårdcentralen. 
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8. Kommande aktiviteter 

Torsdag 27/5 kl. 10.00 kommer boulen igång. Nyckel till planen finns i vävsalen. 

 

9. Övriga frågor 

Bosse Gunnarsson påminner om arbetet med hemsidan, svårt att uppdatera den 

när material saknas. 

 

10. Nästa möte 

Mötet avslutades och tid för nästa möte är tisdagen den 8/6 kl 10.00 i 

Allaktivitetshuset. 

 

 

 

 

 

 

……………………………………….              ………………………………………….. 

Ordförande Bo Thulin                                Sekreterare Erik Waldenström 


